
Graag wil ik input geven over de huidige verkeerssituatie rondom Kerkstraat-Verlengde Kerkweg. 
 
Het is ongelofelijk en onverantwoord hoe hard hier wordt gereden. Zeker als men dit, soort van, 
kruispunt voorbij is en op de Verlengde Kerkweg rijdt lijkt het wel een vrijbrief om vooral gas te 
geven. Wij wonen op Kerkstraat 74; dit is op de hoek van de Kerkstraat en Verlengde Kerkweg. Het is 
iedere dag weer moeilijk om van het pad (ligt aan de Verlengde Kerkweg) de weg op te rijden 
vanwege het vele verkeer wat zeker als het vanuit de Kerstraat (richting Wadway) de hoek om komt 
racen. Ook bij het oversteken bij de zebra moet je heel goed opletten omdat de automobilisten niet 
altijd stoppen.  
 
Ik kijk vaak bij andere gemeentes naar de snelheid binnen de bebouwde kom, zeker bij doorgaande 
wegen. Daar is vaak een 30km zone. Maar waarom niet bij ons? Ik vraag me wel eens af hoe lang dit 
nog door gaat voordat het echt een keer fout gaat. Onlangs is mijn overbuurvrouw bij ons voor aan 
de Kerkstraat aangereden/geschept en het is een wonder dat ze er nog is want dit had heel fout 
kunnen aflopen. 
 
Dus gemeente graag jullie aandacht voor deze zeer ongewenste verkeerssituatie!! 
 
Ook zou ik willen vragen om een andere ontsluitingsweg zodat het verkeer dat via dit kruispunt loopt 
naar beneden kan. Het zou mooi zijn als er een uitsluiting vanuit de Bloesem richting Kerstraat 
(richting Wadway) en vandaaruit richting de N241.  
 
Graag ben ik bereid, indien nodig, e.e.a. toe te lichten. 
 
Mvgr 


